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朝陽科技大學
099學年度第1學期教學大綱
Course Schedule
	當期課號
	1371
	Course Number
	1371

	授課教師
	張瑞興
	instructor
	CHANG,JUI HSING

	中文課名
	球類運動
	Course Name
	Ball games

	開課單位
	休閒事業管理系(四日)一A
	Department
	

	修習別
	選修
	Required/Elective
	Elective

	學分數
	2
	Credits
	2

	課程目標
	1.使學生瞭解各種球類運動的起源與發展歷程。

2.使學生瞭解各項球類運動計分規則、球員行為準則及禮儀。

3.使學生熟練各種球類運動的基本技巧。

4.使學生了解各種球類運動指導的概念與指導實務。


	Objectives
	1. To enable students to understand the beginning and history of ball games.

2. To enable students to well-know the regulations, professional behavior and manners of ball games.

3. To enable students of well-knowing the basic techniques of ball games.

4. To enable students to understand the ideas and practice of ball games instructions.



	教材
	自編講義
	Teaching Materials
	Self material.

	成績評量方式
	1. 課堂參與: 30%;

2. 期中報告: 30%;

3. 期末報告: 40%。


	Grading
	1. Attendance and participation: 30%;

2. Midterm presentaiton: 30%;

3. Final report: 40%. 



	教師網頁
	http://www.cyut.edu.tw/~leisure/

	教學內容
	課程介紹各種球類運動指導理論與方法；並透過實際參與及實務操作,培養學生對球類運動指導的能力。
	Syllabus
	Introduce the varied theories and methods of ball sports guidance.

Build up the ability of ball sports guidance to students through participation and practical manipulation..




尊重智慧財產權，請勿非法影印。

